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Protokół Nr XL.2021 

z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w auli Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  

w Halinowie, przy ul. Okuniewskiej 115, 

w dniu 22 grudnia 2021 roku 

1. Otwarcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że obrady sesji 

Rady Miejskiej w Halinowie są rejestrowane i transmitowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz  

i dźwięk. Osoby uczestniczące w sesji wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych 

osobowych, zgodnie z zapisami unijnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 

Następnie mówca sprawdził obecność sołtysów sołectw z terenu gminy Halinów. 

W dalszej części punktu pierwszego, Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie o godzinie 1217 

otworzył obrady XL sesji Rady Miejskiej.  

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad 1 i materiałami zostały radnym przekazane elektronicznie 

za pośrednictwem skrzynki e-mailowej oraz systemu eSesja. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił radnych Rady 

Miejskiej w Halinowie o potwierdzenie obecności2 w systemie eSesja. Następnie stwierdził quorum Rady 

w liczbie 13 radnych (nieobecni radni: Pan Bogdan Janczarek i Pani Edyta Woźniakowska) i uznał 

prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, czy są uwagi  

do zaproponowanego porządku obrad?  

Z powodu braku uwag do porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w imieniu grupy liczącej jedenastu radnych zgłosił, iż chciałby dodać do porządku obrad 

jako nowy punkt jedenasty, projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza.  

Nie było uwag w sprawie zaproponowanej zmiany porządku obrad przez Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Halinowie Pana Marcina Pietrusińskiego.  

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni radni:  Pan Bogdan Janczarek i Pani Edyta Woźniakowska. 

Porządek obrad XL sesji w dniu 22 grudnia 2021 roku: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 grudnia 2021 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 grudnia 2021 roku. 
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5. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

6. Sprawozdanie radnych z działalności Rady Powiatu Mińskiego. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Halinów na lata 2021-2033 – Druk Nr 380 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminny 

Halinów na 2021 rok – Druk Nr 381 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2022-2033  – Druk Nr 382 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwały budżetowej Gminy Halinów  

na 2022 rok  – Druk Nr 383 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza – Druk 

Nr 390 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Powiatowi Mińskiemu na realizację zadania dotyczącego dofinansowania przez 

Gminę Halinów etatów w prowadzonym przez Powiat Miński Referacie Wydziału Komunikacji  

i Transportu Drogowego w Sulejówku  – Druk Nr 384 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do Zakładu 

Komunalnego w Halinowie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością wkładu niepieniężnego – Druk 

Nr 385 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Planu Rozwoju  

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla Gminy Halinów w latach 

2021-2026” – Druk Nr 386 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów w rejonie ulic: Księcia 

Janusza i Bitwy Warszawskiej 1920r.  – Druk Nr 387  

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania oraz w sprawie 

zasad zwrotu wydatków za niektóre świadczenia z pomocy społecznej będące w zakresie zadań 

własnych gminy – Druk Nr 388 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

na 2022 r.  – Druk Nr 389 

18. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 czerwca 2021 roku. 

19. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

26 sierpnia 2021 roku. 

20. Zamknięcie sesji.  

Zanim Radni przeszli do kolejnego punktu obrad sesji, Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski  

wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej w Halinowie Panem Marcinem Pietrusińskim  

i Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Halinowie Panem Lesławem Królakiem wręczyli nagrody 

medalistom z Mińsko-Mazowieckiego Klubu Karate Kyokushin oraz złożyli im serdeczne gratulacje  

za osiągnięte sukcesy. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski złożył sprawozdanie z działalności w okresie od początku 

lipca 2021 roku do 22 grudnia 2021 roku. 
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Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania:  

 30.06.2021 r. – walne zebranie stowarzyszenia Związek Samorządów Polskich – Burmistrz 

Halinowa Pan Adam Ciszkowski został ponownie wybrany na prezesa stowarzyszenia Związku; 

 23.07.2021 r. – spotkanie w Ministerstwie Kultury i Dziedzictwa Narodowego i Sportu  

– przedstawienie potrzeb Gminy Halinów; 

 24.07.2021 r. – podpisanie w Nadleśnictwie Drewnica porozumienia dotyczącego udostępnienia 

dróg leśnych do ruchu publicznego; 

 27.07.2021 r. – podpisanie umowy o współpracę z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej dotyczącej programu Czyste Powietrze;  

 28.07.2021 r. – podpisanie umowy na dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego w kwocie 

100 000 zł dotyczącej m. in. budowy drogi transportu rolnego Cisie-Krzewina, zakupu i montażu 

wiat przystankowych w miejscowościach Konik Nowy, Konik Stary i Wielgolas Brzeziński, 

utworzenie strefy placu zabaw przy żłobku w Józefinie i wyposażenie placu zabaw w Wielgolesie 

Duchnowskim; 

 15.08.2021 r. – Bieg Tropem Wilczym w Wielgolesie Brzezińskim; odsłonięcie tablicy 

pamiątkowej przy kościele w Wielgolesie Brzezińskim, którą przekazał Prezydent Pan Andrzej 

Duda z okazji stulecia Bitwy Warszawskiej; 

 27.08.2021 r. – podpisanie umowy na dofinansowanie budowy boiska sportowego przy Szkole 

Podstawowej w Chobocie w kwocie 100 000 zł ze środków Urzędu Marszałkowskiego; 

 10.09.2021 r. – uroczystość z okazji stulecia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Halinowie; 

 18.09.2021 r. – tradycyjny festiwal „Rycerski Okuniew” połączony z jarmarkiem Okuniewskim 

oraz biegiem rycerzy Okunia; 

 23.09.2021 r. – spotkanie w siedzibie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, na którym 

przeprowadzono rozmowy w sprawie instalacji ekranów akustycznych przy autostradzie  

oraz w sprawie przeprowadzenia w pasie drogowym drogi krajowej sieci gazyfikacyjnej  

i kanalizacyjnej; 

 25.09.2021 r. – uroczystość w Długiej Szlacheckiej „Pożegnanie Lata”; 

 29.09.2021 r. – konferencja „Samorząd 3.0 – rozwój bez barier” w kancelarii Prezesa Rady 

Ministrów, dotycząca najważniejszych programów, które będą realizowane w najbliższych latach 

dla samorządów;  

 06.10.2021 r. – konferencja w Łochowie, organizowana przez Związek Samorządów Polskich, 

dotycząca finansowania samorządów w ramach Polskiego Ładu, podjęto również rozmowy  

o innych programach rządowych w zakresie edukacji ochrony środowiska i inwestycji 

samorządowych;  

 13.10.2021 r. – podpisanie umowy na dofinansowanie zakupu sprzętu i wyposażenia dla jednostki 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Okuniewie, a także została podpisana umowa dla Gminy Halinów 

na usuwanie azbestu.  

 20.10.2021 r. – Forum Energetyczne organizowane w Warszawie przez PGE, na którym 

przeprowadzono rozmowy dotyczące współpracy samorządów z PGE oraz możliwości 

skablowania linii naziemnych m. in. w celu ograniczenia ilości awarii w dostawie prądu.  

Burmistrz Halinowa dodał również, iż obecnie prowadzone są rozmowy w celu podpisania porozumienia 

skablowania całego odcinka drogi powiatowej tzn. ulic: Okuniewskiej, Długiej, Wyszyńskiego  

i Kochanowskiego od Halinowa do Okuniewa. Niniejsze skablowanie ma być wykonane w tym samym 

czasie co przebudowa drogi. Burmistrz poinformował także, że Gmina Halinów będzie finansować 

kwestie projektowe, słupy oświetleniowe oraz oświetlenie, natomiast koszt samego skablowania sfinansuje 

spółka PGE.  
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 26.10.2021 r. – otrzymanie promesy o łącznej wartości prawie 9 000 000 zł na dofinansowanie 

budowy dróg oraz rewitalizacji parku przy Domu Kultury w Halinowie. Niniejsze środki zostały 

pozyskane z Polskiego Ładu; 

  11.11.2021 r. – tradycyjne gminne obchody rocznicy odzyskania Niepodległości, w których brali 

udział kombatanci Armii Krajowej, członkowie stowarzyszenia Łagierników Żołnierzy Armii 

Krajowej z siedzibą w Warszawie; 

 18.11.2021 r. – spotkanie z wiceprezesem Rady Ministrów oraz ministrem rolnictwa i rozwoju wsi 

Panem Henrykiem Kowalczykiem. Spotkanie miało charakter oficjalny. Podczas spotkania były 

poruszane liczne tematy dotyczące rozwoju Gminy Halinów m.in. rozbudowa linii kolejowej, 

modernizacji linii kolejowej na odcinku Warszawa – Mińsk Mazowiecki – Siedlce; 

 19.11.2021 r. – spotkanie z prezesem Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej Panem Maciejem Chorowskim, dotyczące potencjalnych funduszy zewnętrznych dla 

samorządów w celu uruchomienia programu poświęconego budowie przez samorządy nowych 

przedszkoli i szkół w technologii ekologicznej. Na spotkaniu Burmistrz zadeklarował w imieniu 

Gminy Halinów, zainteresowanie przystąpienia do programu pilotażowego, dzięki któremu 

zostałaby wybudowana ekologiczna pasywna szkoła w Wielgolesie Brzezińskim; 

 20.11.2021 r. – posiedzenie senackiej Komisji Gospodarki Narodowej i Innowacyjności; 

 30.11.2021 r. – podpisanie umowy na dofinansowanie miejsc opieki nad dziećmi w gminnym 

żłobku Kraina Smyka w wysokości 105 000 zł; 

 16.12.2021 r. – oficjalne odebranie nowego sprzętu bojowego dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Cisiu; 

 17.12.2021 r. – podpisanie umowy na dofinansowanie kompleksowej przebudowy ulicy Bema; 

 20.12.2021 r. – konferencja Związku Samorządów Polskich z udziałem wicepremiera Pana 

Henryka Kowalczyka; 

Kończąc swoją wypowiedź Burmistrz Halinowa dodał, iż obecna sesja jest sesją ostatnią w roku dlatego 

podsumuje środki zewnętrzne, które w ostatnim czasie zostały pozyskane. Poinformował, że łączna kwota 

dofinansowania środków zewnętrznych, które pozyskano dla Gminy Halinów w 2021 r. nie licząc 

środków POLiŚ oraz nie licząc środków kanalizacji, wynosi niecałe 32 000 000 zł. Następnie wymienił: 

zapewnienie funkcjonowania placówki seniorów, wyposażenie dla strażaków, budowa boiska w Chobocie, 

place zabaw, wiaty przystankowe, modernizacja boisk w Michałowie, remont sali gimnastycznej  

w Halinowie, modernizacja placu zabaw w Deśnie, poprawa infrastruktury drogowej, budowa  

i zabezpieczenie terenu parku przy Domu Kultury w Halinowie, a także jego przebudowa, ulica Bema, 

środki przeciwdziałania COVID-19 dla samorządów, budowa drogi gminnej na odcinku Józefin  

– Sulejówek, utworzenie przedszkola w Hipolitowie, utworzenie żłobka w Długiej Szlacheckiej, środki  

na kanalizację. Jeżeli, zaś chodzi o mniejsze dofinansowania Burmistrz Halinowa wymienił: program 

Laboratoria Przyszłości, dzięki któremu każda szkoła na terenie Gminy Halinów dostała środki  

w wysokości prawie 300 000 zł. Burmistrz Halinowa wspomniał również o pozyskaniu miliona złotych  

z Ministerstwa Klimatu z inicjatywy radnego Pana Bogdana Janczarka, na usunięcie dzikiego wysypiska 

śmieci w Okuniewie przy cmentarzu, a także o grantach tj. Cyfrowa Gmina.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował o:  

 Możliwości rozstrzygnięcia przetargu na odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości,  

w których mieszkają mieszkańcy Gminy Halinów, po obecnie trwającej sesji. W przetargu 

wpłynęły cztery oferty. Najtańszą z ofert złożyła firma LEKARO, która dotychczas odbierała 

odpady przez ostatni rok na kwotę 4 936 730 zł i 42 gr. Niniejsza umowa będzie obowiązywała  

do końca grudnia 2022 roku. Najdroższa oferta opiewa na kwotę 5 711 000 zł. Harmonogram 

odbioru odpadów zostanie przekazany mieszkańcom Gminy Halinów oraz opublikowany  

w okresie między świętami Bożego Narodzenia a Nowym Rokiem.  

 Kończeniu budowy boiska wielofunkcyjnego przy szkole w Chobocie. Niniejsze zadanie jest 

realizowane przez firmę KORTBUD za kwotę 298 926 zł i 4 gr.  
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 Trwaniu prac projektowych w przetargu na budowę przedszkola w Hipolitowie. Przetarg jest  

w formule zaprojektuj i wybuduj na bazie koncepcji, którą przygotowali pracownicy urzędu. 

Wykonawcą jest firma Drozda Construction z Łomianek za kwotę 9 900 000 zł. Pod koniec 

stycznia 2022 roku projektant planuje złożyć projekt budowlany do Starostwa o pozwolenie  

na budowę.  

 Trwaniu prac projektowych przy budowie żłobka na terenie świetlicy wiejskiej w miejscowości 

Długa Szlachecka. Wykonawcą jest konsorcjum firm „Comfort-term” za kwotę z przetargu  

w wysokości 4 380 030 zł. Dodał również, że wykonawca planuje najpóźniej w lutym 2022 roku 

złożyć wniosek o pozwolenie na budowę.  

 Trwaniu prac modernizacji przy budowie Domu Kultury w Halinowie. Są to prace wewnątrz oraz 

na zewnątrz budynku. Realizatorem tego zadania jest firma SimplyTech Sp. z o.o., natomiast 

kwota z przetargu wynosi 3 714 600 zł.  

 Przetargu, który czeka Gminę Halinów na zagospodarowanie terenu. W ramach Polskiego Ładu 

uzyskano dofinansowanie, z którego powstanie skatepark, place zabaw, alejka z fontannami oraz 

alejki z kostki.  

 Przetargu na budowę kanalizacji oraz trwających pracach przy budowie kanalizacji w Okuniewie 

na ulicy Rattanowej i Koszykowej. Wykonawcą jest firma LESAN, a kwota realizacji umowy 

wynosi 1 057 800 zł. W ramach niniejszego przetargu będzie jeszcze realizowana ulica Cmentarna 

w Okuniewie.  

 Trwaniu prac przy budowie kanalizacji na ulicach: Powstania Styczniowego, Przygranicznej, 

Granicznej, Kubusia Puchatka i Starej Baśni. Niniejsze zadanie realizuje firma MS BUD 

z Warszawy za kwotę 2 272 143 zł. Na to zadanie udało się rozszerzyć dofinansowanie w ramach 

programu „Poprawa Gospodarki Ściekowej”, który jest realizowany od lat. W ramach rozszerzenia 

tego programu, udało się także pozyskać środki na budowę kanalizacji w Hipolitowie.  

Na to zadanie najniższą ofertę złożyła firma „Bud Mar” z Lublina na kwotę 1 131 469 zł.  

 Trwaniu prac przebudowy ulicy Spokojnej w Długiej Kościelnej, które realizuje firma 

„Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów” za kwotę w wysokości 750 000 zł. Prace przy 

przebudowie ulicy Spokojnej nie zakończyły się przed zimą dlatego, że zostało rozszerzone  

o budowę odwodnienia w stronę rzeki Długiej. Zostały do wykonania kawałki zjazdów i chodnik, 

natomiast nakładka asfaltowa zostanie położona na wiosnę.  

 Zakończeniu modernizacji drogi z miejscowości Cisie do Krzewiny. Kwota realizacji tego zadania 

wynosi 487 000 zł za odcinek od ulicy Młynarskiej do Krzewiny. Na niniejsze zadanie Gmina 

Halinów uzyskała dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego. Wykonawcą niniejszych prac  

jest „Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów”. Zastępca Burmistrza poinformował również,  

że odcinek drogi od ulicy Młynarskiej do ulicy Głównej realizowany był ze środków własnych 

Gminy Halinów. 

 Otworzeniu oferty w przetargu na przebudowę skrzyżowania ulic Stołecznej, Dąbrowskiego  

i Spacerowej w ramach dofinansowania z Urzędu Wojewódzkiego. Jednakże z powodu pojawienia 

się tylko jednej oferty, dodatkowo dość wygórowanej w stosunku do kosztorysu wycofano się  

w obecnym roku z realizacji tego zadania.  

 Pojawieniu się na terenie Gminy Halinów nowych wiat przystankowych wzdłuż drogi Krajowej, 

finansowane ze środków Gminy Halinów oraz z MIAS.  

 Ogłoszeniu przetargu na opracowanie planów zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy 

Halinów. Przetarg wygrała firma BUDPLAN na kwotę w wysokości 725 638 zł. W ramach 

niniejszego zadania jest realizowana procedura szesnastu planów zagospodarowania 

przestrzennego m. in. dla Halinowa. Firma dostała osiemnaście miesięcy na opracowanie wyżej 

wspomnianych planów.  

 Wyłożeniach dwóch planów zagospodarowania przestrzennego, które będą się odbywały  

w niedalekiej przyszłości. Część A dotyczy Hipolitowa i jest to wyłożenie numer 3. Poinformował 

również, że dyskusja publiczna nad tym planem odbędzie się 17 stycznia o godzinie 1400, 

natomiast wyłożenie pierwsze dotyczy planu zagospodarowania dla miejscowości Mrowiska. 
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Dyskusja publiczna na ten temat odbędzie się również 17 stycznia o godzinie 1530
 w trybie 

zdalnym na platformie Zoom. Ogłoszenie o niniejszych wyłożeniach będzie miało miejsce  

w najbliższym czasie.  

 Trwaniu prac nad projektem rozbudowy szkoły w Okuniewie. Obecnie został złożony projekt  

o pozwolenie na budowę oraz trwają prace nad projektami wykonawczymi.  

 Trwaniu projektowania budynków socjalnych w Długiej Kościelnej. Niniejszym zadaniem zajmuje 

się firma „Helsen”, która obecnie prowadzi uzgodnienia konserwatorskie. Zastępca Burmistrza 

poinformował również, że wystąpiły problemy z uzgodnieniem konserwatorskim, ponieważ 

konserwator chce wykazać, iż budynek, który jest na chwilę obecną zrealizowany nie posiada 

wartości historycznej.   

 Trwaniu projektowania biblioteki na terenie Domu Kultury w Halinowie. 

 Trwaniu projektowania dróg na terenie gminy Halinów. Na część z nich planowane jest złożenie 

wniosków do Polskiego Ładu, ale również będą składane wnioski w Urzędzie Wojewódzkim  

o dodatkowe środki zewnętrzne. Projekty robione są na ulice: Paderewskiego, Działkową, 

Dworcową (wraz z przebudową mostu), Powstania Styczniowego, Mickiewicza, Polną, Kolejową, 

Wierzbową, część ulic Majowej i Jałowcowej oraz na ulicę Sienkiewicza.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o:  

 Ogłoszeniu konkursu na dyrektora Centrum Usług Wspólnych w dniu 24 listopada 2021 roku. 

Sekretarz Halinowa dodał również, że wpłynęła tylko jedna oferta, w związku z tym  

10 grudnia 2021 roku Komisja przeprowadziła konkurs, w wyniku którego Burmistrz Halinowa 

postanowił o powierzeniu funkcji dyrektora Centrum Usług Wspólnych Pani Dominice Martoń-

Jaroszewskiej.  

 Trwaniu konkursów na stanowiska dotyczące pozyskiwania środków zewnętrznych oraz spraw 

związanych z gospodarką odpadami.  

 Pracach końcowych remontu pomieszczeń po dawnym GCK w budynku Urzędu Miejskiego  

w Halinowie.  

 Zakupieniu świątecznego oświetlenia na ulice Gminy Halinów w miejscowości Wielgolas 

Brzeziński, w Cisiu przy ulicy Okuniewskiej, w Halinowie przy ulicy Stołecznej oraz w Józefinie.  

 Zakupieniu i przystrojeniu dwóch drzew świątecznych w centrum Halinowa przed Urzędem 

Miejskim w Halinowie oraz przy ulicy Mickiewicza obok budynku Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej.  

 Naprawie czterech świątecznych opraw oświetleniowych, z powodu ich zużycia się po kilku latach 

użytkowania.   

 Zatrudnieniu nowego pracownika w Urzędzie Miejskim w Halinowie, który będzie się zajmował 

programem Czyste Powietrze. Do jego obowiązków m.in. należy umawianie się na spotkanie  

z mieszkańcami, pomoc w wypełnianiu druków oraz przedstawienie interesantom jak niniejszy 

program można zrealizować.  

 Nadchodzącej zmianie statutu Gminy Halinów z powodu utworzenia jednostki Centrum Usług 

Wspólnych.  

 Zamówieniu i wykonaniu kalendarzy na 2022 rok, które wykonało Gminne Centrum Kultury 

współpracując z Urzędem Miejskim w Halinowie.  

 Nieczynnym Urzędzie Miejskim w Halinowie w dniu 24.12.2021 r. z powodu odbioru tego dnia  

za pierwszy dzień świąt zgodnie z przepisami, który wypada w dzień wolny od pracy – sobotę.  

 Skróconym czasie pracy w Urzędzie Miejskim w Halinowie w dniu 31.12.2021 r. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz uzupełnił swoją poprzednią wypowiedź, 

powiadamiając dodatkowo o:  

 Zebraniach sołeckich, na których była mowa o budowie wodociągu na ulicy Brzezińskiej  

w Nowym Koniku. W związku z tym, został wybrany wykonawca do zrealizowania niniejszego  

zadania, którym jest Zakład Komunalny w Halinowie Sp. z o. o. Realizacja zadania jest 

przewidziana na wiosnę 2022 roku.  

 Przebudowie starego wodociągu na ulicy Kochanowskiego w Halinowie do Długiej Kościelnej.  

W związku z przebudową drogi żeliwo jest wymieniane na nowy wodociąg, który znajduje się  

na terenie szkoły. Realizacją tego zadania zajmuje się również Zakład Komunalny w Halinowie  

Sp. z o. o.  

 Wielu małych inwestycjach jakie realizuje Zakład Komunalny w Halinowie Sp. z o. o., które 

zastępują inicjatywy lokalne.  

 Budowie oczyszczalni na terenie Długiej Kościelnej. Obecnie zadanie jest na etapie prac 

odbiorowych, które trwają około trzech do czterech miesięcy.  

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował o wspólnych 

posiedzeniach wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Halinowie. Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Halinowie wspomniał o komisji, która odbyła się 20 grudnia 2021 roku. Na wspomnianej komisji 

opiniowano projekty uchwał na obecnie trwającą sesję, pod prowadzeniem Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Halinowie Pana Dawida Wojdy. Mówca wspomniał także o wcześniejszych komisjach,  

które się odbyły, m. in. o komisji 6 grudnia 2021 roku, na której komisja również omawiała projekty 

uchwał na sesję Rady Miejskiej. Natomiast wcześniej odbyły się komisje połączone w dniach 2 grudnia  

i 29 listopada 2021 rok. Tematem spotkań była analiza projektu budżetu na 2022 rok.  

Radny Pan Marcin Sukiennik zadał pytanie odnośnie informacji z pracy Burmistrza: czy wcześniej 

wspomniana przez Pana Burmistrza koncepcja rozbudowy trasy kolejowej Warszawa-Terespol już 

powstała?  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że koncepcja jest obecnie opracowywana. 

Firma projektowa pracuje nad wstępnymi założeniami do dokumentacji projektowej. Prace na chwilę 

obecną są na etapie uzgodnień i konsultacji. Zostały również złożone do niniejszej koncepcji uwagi. 

Burmistrz Halinowa poinformował o trzech spotkaniach na terenie Gminy Halinów w tej sprawie oraz  

o kilkukrotnych spotkaniach odbytych w PKP, na których zostały omówione tematy takie jak: przebieg 

linii; umiejscowienie przejazdów bezkolizyjnych m.in. w Halinowie, gdzie mogłyby przejeżdżać tylko 

samochody osobowe bez możliwości samochodów ciężarowych; budowa parkingów i dróg dojazdowych; 

budowa przystanku kolejowego w Józefinie, który kwalifikuje się do oddzielnego projektu. Burmistrz 

Halinowa dodał także, że projektowanie jeszcze się nie zakończyło i jeżeli będzie kolejne spotkanie  

na etapie zaakceptowania danego wariantu przez PKP, zaprosi ich na posiedzenie komisji. Powiedział 

także, że obecnie jest jeszcze za wcześnie na takie spotkanie. W celu uzupełnienia swojej wypowiedzi 

dodał, że planowano aby powstał przejazd bezkolizyjny w Józefinie w formie wiaduktu oraz drugi  

w Halinowie w formie tunelu z zaznaczeniem, iż tylko dla samochodów osobowych. Mówca wspomniał 

także, iż dużo zależy od miejsc znajdujących się wzdłuż torów tzn. parkingów oraz dróg. Jeżeli, zaś chodzi 

o drogę przez Hipolitów to w planach jest jej budowa wzdłuż linii kolejowej. Burmistrz Halinowa 

zaznaczył, że w tej sytuacji pojawia się problem gdyż najlepiej taką budowę byłoby zrobić w pasie 

kolejowym, natomiast jeżeli czwarty tor będzie wchodził za bardzo w stronę Hipolitowa wówczas  

nie będzie można niniejszej budowy zrealizować. Dopiero w momencie zatwierdzenia projektu czwartego 

toru kolejowego będzie można uzyskać informacje na temat przebiegu tejże drogi. Burmistrz Halinowa  

na koniec powiedział, że na obecną chwilę, jeżeli nie chce się czekać z budową to trzeba by było budować 

drogę po terenach własnych.  

Radny Pan Marcin Sukiennik zadał kolejne pytanie odnośnie spotkania w Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad: czy ekrany dźwiękoszczelne będą w najbliższej przyszłości rozbudowywane?  
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Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że w imieniu Gminy Halinów dowiadywał 

się czy można zrobić badania hałasu i uzyskał informacje, że Generalna Dyrekcja jest zobowiązana do 

przeprowadzenia takich badań po odbiorze całego odcinka drogi. Dodał również, że kilka dni temu został 

uruchomiony odcinek pod Ursynowem, dlatego dopiero teraz będzie można uzyskać realne informacje na 

temat ilości korzystających z autostrady samochodów. Generalna Dyrekcja udzieliła informacji, że po 

odbiorze całego wyżej wspomnianego odcinka przeprowadzi obowiązkowe badania hałasu i z tych badań 

wyniknie czy ekrany dźwiękoszczelne będą potrzebne. Burmistrz Halinowa dodał też, że Generalna 

Dyrekcja ma swoje określone normy, po przekroczeniu których jest obowiązek zainstalowania ekranów. 

Na koniec swojej wypowiedzi mówca zadeklarował, że zgodnie z postulatami mieszkańców będzie się 

starał robić wszystko, aby takie ekrany na terenie Gminy zostały zamontowane, podkreślił jednak, że jeśli 

badania hałasu wyjdą korzystnie, to może być trudno to zadanie zrealizować.  

Radny Pan Marcin Sukiennik zadał kolejne dwa pytania w sprawie usunięcia dzikiego wysypiska śmieci 

przy cmentarzu w Okuniewie:  

 czy działki, które leżą dookoła cmentarza są gminne czy prywatnych właścicieli?   

 dlaczego są na to zadanie przeznaczane takie duże koszty?  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że koszty są duże ale nie pochodzą z budżetu 

Gminy, a ze środków, które Ministerstwo Klimatu przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska 

przekazuje w ramach projektów pilotażowych dla samorządów oczyszczenia dzikich wysypisk. Duże 

koszty także wynikają z tego, że od wielu lat śmieci były w tamtym miejscu składowane. Burmistrz 

Halinowa powiadomił, że zanieczyszczenie jest tam ogromne i może być to poniekąd bomba ekologiczna, 

dlatego koszty utylizacji tego dzikiego wysypiska są bardzo wysokie. Odnosząc się do pierwszego pytania, 

Burmistrz Halinowa odpowiedział, że niewielki obszar tego terenu jest obszarem gminnym natomiast 

reszta są to tereny prywatne. Dodał również, że Gmina Halinów w niniejszej sprawie zawarła 

porozumienia z właścicielami tych terenów, na mocy których ma prawo do posprzątania tego miejsca.  

Na koniec swojej wypowiedzi podziękował radnym z Okuniewa Panu Przemysławowi Jeznachowi i Panu 

Bogdanowi Janczakowi oraz  Sołtysowi Okuniewa Panu Krzysztofowi Piwowarskiemu za zaangażowanie 

w tą sprawę.  

6. Sprawozdanie radnych z działalności Rady Powiatu Mińskiego  

Radna Powiatu Mińskiego Pani Katarzyna Goździewska poinformowała o ostatniej sesji Rady 

Powiatu, która odbyła się 15 grudnia 2021 roku i na której została przyjęta uchwała budżetowa oraz 

przyjęta strategia rozwoju Powiatu Mińskiego do 2031 roku. Radna powiatowa dodała również, że Powiat 

Miński w bieżącym roku pełnił zaszczytną funkcję w Stolicy Kultury Mazowsza, przez co odbywało się 

wiele imprez kulturalnych w każdej gminie. W imieniu Radnych Powiatowych Pani Katarzyna 

Goździewska podziękowała dyrektorowi Dariuszowi Kowalczykowi, który bardzo aktywnie włączał się 

do realizacji tego projektu. W kwestii epidemiologicznej w Powiecie Mińskim poinformowała, że szpital 

miejski jest szpitalem covidowym, w którym znajduje się 105 łóżek dla pacjentów. Radna pochwaliła 

dyrektora szpitala Pana Mariusza Martyniaka za przygotowanie się do trzeciej fali pandemii kupując 

wcześniej wiele urządzeń, z których obecnie korzystają pacjenci.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński chwilowo przerwał 

sprawozdanie z działalności Radnych Powiatu Mińskiego informując, że przybyli harcerze z Hufca 

Sulejówek, a wraz z nimi przybył także pan dyrektor Gminnego Domu Kultury Dariusz Kowalczyk, 

którzy przynieśli ze sobą światełko pokoju.  

Wszyscy obecni na obradach sesji powstali.  

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Pan Dariusz Kowalczyk powiedział, że tak jak co roku 

tradycyjnie po dłuższej przerwie związanej z pandemią, na żywo harcerze z terenu Gminy Halinów 

należący do ZHP Hufiec Sulejówek chcieliby przekazać Betlejemskie światełko pokoju.  

Harcerka ZPH Hufiec Sulejówek zabrała głos i poinformowała, iż tydzień temu w niedzielę w katedrze  

w Warszawie harcerze odebrali światełko pokoju, które krąży od tygodnia na terenie Gminy Halinów, 

dlatego dzisiaj pragną przekazać je w ręce władz.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński wraz z Burmistrzem 

Halinowa Panem Adamem Ciszkowskim odebrali światełko od harcerzy.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki powitał wszystkich obecnych  

na sesji, a następnie uzupełniając wypowiedź Pani Katarzyny Goździewskiej poinformował o: 

 Zatwierdzeniu Powiatu Mińskiego w 2021 roku jako terenu kultury Województwa 

Mazowieckiego.  

 Zorganizowaniu dzięki dyrektorowi Panu Dariuszowi Kowalczykowi korowodu kolęd dzieci  

ze szkoły w Chobocie, który został wyróżniony.  

  Uchwaleniu wszystkich zaplanowanych projektów przygotowanych na sesję, która odbyła się  

15 grudnia 2021 roku. 

 Załatwieniu niezbędnej dokumentacji potrzebnej do remontu drogi na Mrowiskach, który  

jest finansowany przez Gminę Halinów. W niniejszej dokumentacji znalazł się także dokument 

dotyczący wycinki drzew z miejsca remontu drogi, który został złożony 16 grudnia 2021 roku  

w Siedlcach.  

 Spotkaniu z dyrektorem oraz komisją na temat dwóch ulic: Kościelnej w kierunku Cisia oraz 

Mazowieckiej w sprawie ich remontu. 

 Trwającej budowie ulicy Okuniewskiej.  

 Drodze w Chobocie, która jest niedokończona ponieważ jej końcówka znajduje się na terenie 

Gminy Dębe Wielkie i wyraził nadzieję, na dokończenie drogi w przyszłym roku.  

 Stowarzyszeniu utworzonym w Sulejówku i działającym od 2001 roku w sprawie kolei, dzięki 

któremu Powiat Miński otrzymuje na ten temat wiele niezbędnych informacji o kolei. Odnosząc 

się do wcześniejszej wypowiedzi Burmistrza Halinowa Pana Adama Ciszkowskiego, 

Wiceprzewodniczacy Rady Powiatu powiedział, iż prace rozbudowy kolei są szacowane na lata 

2026-2027.   

Radny Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek odnośnie przebudowywanej drogi w Długiej 

Kościelnej poinformował, iż ta droga powstaje dzięki środkom rządowym i gminnym. Wspomniał 

również, że należy się uzbroić w cierpliwość ponieważ temat przebudowy tej drogi jest bardzo złożony.  

W przyszłym roku jest do przerobienia około 8 000 000 zł w związku z tym dopiero się okaże co firmie 

realizującej niniejsze zadanie uda się zrobić. Radny Powiatowy zapowiedział także, że w związku  

z przebudową czeka mieszkańców trudny rok jeżeli chodzi o ruch na tym odcinku. Wyraził również 

nadzieję, że dyrektor Zarządu Dróg wraz z Zarządem Gminy Halinów wspólnie ustalą gdzie zostanie 

skierowany ruch z tego miejsca oraz, że będzie on przebiegał płynnie. Radny Powiatu również 

podziękował Radzie Miejskiej za współfinansowanie zadań Powiatu m.in. drogi w Mrowiskach i ścieżki 

pieszo-rowerowej do Okuniewa. Mówca wspomniał także, o drodze w kierunku Zabrańca, która jest już 

oddana do użytku, natomiast w sprawie kolejnych 400 metrów to dopiero będą one szykowane do 

dokumentacji projektowej w przyszłym roku. Na koniec swojej wypowiedzi podziękował tak jak jego 

przedmówcy Panu Dariuszowi Kowalczykowi za jego pracę oraz złożył obecnym osobom na sesji 

serdeczne życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w uzupełnieniu wypowiedzi swojego 

przedmówcy powiedział, że Gmina Halinów finansuje zadania Powiatu.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w uzupełnieniu wypowiedzi Radnych Powiatowych 

poinformował dodatkowo o Komisji Rady Powiatu z dnia 6 grudnia 2021 roku, podczas której był 

opiniowany projekt budżetu na rok 2022. Został on zaopiniowany pozytywnie przez wszystkie Komisje 

Rady Powiatu. Sekretarz Halinowa wspomniał również o zaplanowanych wydatkach zgodnie z wyżej 

wspomnianym projektem budżetu na rok 2022 o łącznej kwocie 205 256 740 zł z czego deficyt budżetu 

ustala się w wysokości 19 932 076 zł. Deficyt jest finansowany z trzech źródeł: zaciągnięcia kredytu  

w kwocie 2 615 000 zł, wolnych środków o których mowa w art. 217 ust. 2 ustawy o finansach 

publicznych w kwocie 9 082 076 zł, oraz z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bankowym budżetu w kwocie 8 135 000 zł. Następnie wymienił inwestycje, które są wpisane w wydatki 

majątkowe na rok 2022:  przebudowa drogi powiatowej nr 4318 Okuniew, Halinów Brzeziny w kwocie 
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7 982 236 zł z czego jest dofinansowanie z inwestycji lokalnych w kwocie 6 800 000 zł oraz 

dofinansowanie z rządowego funduszu w wysokości 1 182 236 zł, przebudowa drogi powiatowej  

w Halinowie i Brzezinach, polegającej na budowie chodnika z dopuszczeniem ruchu rowerowego wraz  

z budową dwóch kładek w kwocie 575 592 zł w ramach budżetu, przebudowa drogi powiatowej w Starym 

Koniku i Chobocie w wysokości 350 000 zł. Odnosząc się do wypowiedzi Radnego Powiatowego Pana 

Piotra Wieczorka, mówca wspomniał też o drodze w kierunku Zabrańca, która została zmodernizowana na 

odcinku powiatu Wołomińskiego i dla której przewidziano kwotę na wykonanie dokumentacji projektowej 

na terenie Gminy Halinów w wysokości 45 000 zł. Sekretarz Halinowa powiedział także, że na sesji Rady 

Powiatu Mińskiego Rada przyjęła również plany pracy komisji na rok 2022 natomiast projekt budżetu 

został przyjęty bez żadnego głosu sprzeciwu.  

Radny Pan Przemysław Jeznach zapytał Radnych Powiatu Mińskiego, odnośnie planów zrobienia 

dokumentacji na odcinek drogi do granicy Powiatu Wołomińskiego: czy wiadomo kiedy wyżej 

wspomniana dokumentacja będzie gotowa?   

Radny Powiatowy Pan Piotr Wieczorek odpowiedział, iż prawdopodobnie do połowy 2022 roku.  

Radny Pan Przemysław Jeznach zadał kolejne pytanie odnośnie ścieżki rowerowej: na kiedy jest 

planowana finalizacja inwestycji związanej ze ścieżką rowerową?  

Radny Powiatowy Pan Piotr Wieczorek odpowiedział, że sprawa ścieżki rowerowej dotyczy 

rozstrzygnięcia środków rządowych w tej kwestii. Po rozstrzygnięciu wniosku dopiero będzie wiadomo 

niniejsza sprawa wygląda.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek powiedział, że jeżeli chodzi o tą kwestię to liczy na wsparcie 

Burmistrza Halinowa Pana Adama Ciszkowskiego. Wyraził również nadzieję, iż dzięki wsparciu 

Burmistrza Halinowa uda się ścieżkę rowerową do Okuniewa z dwoma kładkami wykonać.   

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że wspiera tą inwestycję oraz dokłada starań 

aby takie środki zewnętrzne pozyskać. Poinformował także, że wniosek powiatu ocenę formalną przeszedł 

pozytywnie. Pojawiły się przy tym pewne problemy, ponieważ częściowo odcinek musiał być wycięty  

i skrócony ze względu na ocenę formalną. Na jednej części chodnik nie spełniał wymogów 

dofinansowania dlatego trzeba by było to zrobić z własnych środków. Burmistrz Halinowa powiedział 

także, że jest spora szansa na to, że dofinansowanie zostanie udzielone ale nie ma jeszcze takiej pewności. 

Dodał też, że były to ciężkie negocjacje, żeby Powiat Miński w ogóle ten wniosek złożył ponieważ były 

inne plany, jednakże dofinansowanie ze strony Gminy do budowy pozostałej części ulicy do granicy  

z Okuniewem spowodowało, że Powiat zgodził się na złożenie niniejszego wniosku. Burmistrz Halinowa 

wyraził także nadzieję, że wniosek przejdzie i ten odcinek zostanie wykonany. Kończąc swoja wypowiedź 

powiedział, że chciałby aby jakaś inwestycja została zrealizowana z inicjatywy powiatu oraz ze środków 

budżetu Powiatu bez dofinansowań ze strony Gminy Halinów, tak jak to było robione za poprzednich 

kadencji. Sprostował także, że nie ma żadnych pretensji do Radnych Powiatowych z Gminy Halinów, 

którzy bardzo Gminę wspierają, jednakże zdaje sobie sprawę, że decyzje są podejmowane w innym 

miejscu oraz, że osoby je podejmujące będą miały okazję swoje sprawozdanie złożyć na koniec kadencji  

i wtedy będzie można podjąć z nimi dyskusję na ten temat w okresie kampanii wyborczej.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poprosił Radnych Powiatowych aby zostało 

zgłoszone do Zarządu Dróg Powiatowych połączenie drogi z Zabrańca z drogą w Okuniewie ponieważ 

istnieje tam niebezpieczeństwo wypadku ze względu, iż różnica wysokości asfaltu w tamtym miejscu 

wynosi ponad 10 centymetrów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poparł swojego przedmówcę 

oraz powiedział, że Zarząd Dróg Powiatowych powinien także zająć się sprawą nadzorowania inwestycji 

w Długiej Szlacheckiej. Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie wyraził również swoje 

zaniepokojenie, czy tam w ogóle ktoś z Zarządu bywa oraz zgłosił, że również jest problem z odbieraniem 

telefonów następnie zwrócił się do Radnych Powiatu Mińskiego aby zainterweniowali w tej sprawie. 

Powiedział także, że firma która wykonuje tam odwodnienie, nieprawidłowo zabezpiecza budowę oraz 

stawia maszyny 30 tonowe na ścieżce dla rowerzystów, która ma około 3 centymetry asfaltu dlatego prosi 

Radnych Powiatowych aby zajęli się niniejszą sprawą, a następnie głos przekazał Radnemu Panu 

Dawidowi Wojdzie.  
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Radny Pan Dawid Wojda zgłosił uwagę odnośnie pracy Zarządu Dróg Powiatowych. Stwierdził,  

iż ekipa zajmująca się konserwacją majątku powiatowego pracuje niewłaściwie. Sprecyzował,  

że sporą część pracy pracownicy spędzają na siedzeniu w swoim samochodzie. Radny poinformował 

także, że w dniu wczorajszym pod jego domem pracownicy spędzili w samochodzie około dwóch godzin. 

Na koniec swojej wypowiedzi podsumował, że jest to kompletny brak jakiegokolwiek nadzoru ze strony 

Zarządu Dróg Powiatowych nad pracownikami. 

Radny Pan Marcin Sukiennik zapytał o ulicę Warszawską, czy w najbliższych latach Powiat Miński 

planuje wykonać modernizację tej ulicy, ponieważ jest ona dosyć mocno uczęszczana? Wyraził również 

obawę, iż ulica może najbliższych trzech lat nie wytrzymać, ponieważ jest w bardzo kiepskim stanie. 

Radny powiedział także, iż jego zdaniem teraz jest najwyższa pora aby podjąć prace na tej ulicy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że jeżeli Gmina 

Halinów nie zaprojektuje i nie wystąpi do Powiatu, że będzie dofinansowywała ulicę Warszawską  

to w jego ocenie nie będzie inicjatywy ze strony Powiatu Mińskiego do podjęcia się niniejszego zadania.  

Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz zapytała Radnych Powiatowych, jak wygląda sytuacja z drogą  

w Krzewinie? Jaka jest przyszłość tej drogi, która nie jest od kilku lat remontowana?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, iż odpowie za Powiat, a następnie 

dodał, że jest ważniejsza sprawa do zrealizowania. Powiedział też, że droga w Krzewinie prawdopodobnie 

nie zostanie przebudowana przez Powiat, dopóki nie powstanie gaz i kanalizacja, które nie mogą powstać 

m.in. nie tylko w Krzewinie ale też innych drogach powiatowych z powodu blokowania przez Powiat 

lokalizacji sieci gminnych zarówno kanalizacyjnych jaki i gazowych w pasie dróg powiatowych. 

Następnie Zastępca Burmistrza wymienił, że problem jest także w Cisiu, w Deśnie oraz w Mrowiskach. 

Dodał także, że jeżeli Powiat nie ureguluje tego sam, to wtedy tych sieci nie da się tam zbudować.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski powiedział, że dopóki dyrektorem Zarządu Dróg 

Powiatowych był Pan Andrzej Solonek to pomimo zdarzających różnic zdań, nie było problemów 

związanych z  nieuzgodnieniem jakiś spraw i dodał, iż można było się wtedy dogadać. W tej chwili 

natomiast, nastąpiła zmiana polityki Powiatu w tym zakresie, przez co notorycznie jest blokowany 

przebieg budowy mediów przez teren dróg powiatowych. Burmistrz Halinowa powiedział również,  

że kiedy rozmawiał z dyrektorem na ten temat usłyszał od niego, że to Gmina powinna się dogadywać  

z mieszkańcami prywatnych posesji. Mówca powiedział także, że na pewno każdy z Państwa Radnych  

i Sołtysów wie jak wygląda sprawa z dogadywaniem się z mieszkańcami aby przez tereny ich prywatnych 

posesji „coś” miało przejść np. media. Burmistrz Halinowa również wspomniał, że z tego samego powodu 

w czasie odłożyła się budowa sieci gazyfikacyjnych, gdzie pierwsze wnioski były zbierane już  

w 2011 roku, przetarg ogłoszono w 2018 roku i sprawa trwa do dzisiaj. Kończąc swoją wypowiedź 

powiedział, iż ciężko sobie teraz wyobrazić temat dalszych inwestycji drogowych np. w Krzewinie, 

dopóki tego tematu nie będzie można rozwiązać. Wyraził również nadzieję, że przy wsparciu Radnych 

Powiatowych z Gminy Halinów uda się powyższe sprawy rozwiązać zwłaszcza sprawę gazyfikacji, gdzie 

już dawno powinno być wszystko zaprojektowane i dopuszczone do wykonania.   

Radny Pan Marcin Sukiennik ponowił swoje pytanie o ulicę Warszawską. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek powiedział, że Radni Powiatowi będą wnioskować o ulicę 

Warszawską do projektu budżetu, ponieważ na ten rok niestety się to nie udało. Dodał także, iż wszyscy  

tą drogą się poruszają i wiedzą jaki jest jej stan oraz, że się on pogarsza, natomiast na 2022 rok są wpisane 

w projekcie budżetu tylko wcześniej wspomniane cztery zadania i na chwilę obecną nic nie można  

w tej kwestii zmienić.   

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wypowiedzi swojego przedmówcy 

odnośnie ulicy Warszawskiej powiedział, że Gmina Halinów będzie wnioskować aby na terenie ulicy 

Warszawskiej po przeciwnej stronie chodnika wykonać ścieżkę rowerową i będzie to można wykonać  

w ramach ZIT-u. Burmistrz Halinowa dodał także, że prawdopodobnie kilka takich ścieżek powstanie 

m. in. na drodze między Kazimierowem a Mrowiskami, może także w kierunku Chobotu. Odnośnie ulicy 

Warszawskiej, przy okazji budowy ścieżki rowerowej można by było tą ulicę zmodernizować. Burmistrz 

Halinowa dodał także, że inicjatywa jest po stronie Powiatu ale jeżeli chodzi o środki ZIT to jeżeli będzie 
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możliwość ich pozyskania wtedy Gmina Halinów będzie beneficjentem i zadeklarował, że jeżeli będzie 

ten program ogłoszony to na pewno wniosek na ulicę Warszawską zostanie złożony.  

Radny Powiatowy Pan Ireneusz Piasecki powiedział, że ma nadzieję, że doczeka się finalizacji remontu 

drogi Okuniewskiej. Powiedział również, że drogę tą zaczynał Burmistrz i myśli, że ją dokończy ponieważ 

zna dokumentację w tej sprawie i wie dlaczego nie została dokończona. Wyraził również zadowolenie,  

że Pan Burmistrz Halinowa kładzie nacisk na tą sprawę. Powiedział także, że zdaje sobie sprawę z tego,  

że dróg powiatowych w każdym sołectwie jest dużo i dodał, że Rada Powiatu rozpatruje obciążenie tych 

dróg i zleca kontrole. Radny powiedział także, że był za oddaniem ulicy Warszawskiej do Zarządu Miasta 

i Gminy ze względu na to, że tam nie powinien wjechać żaden samochód o większym tonażu niż 12 ton. 

Mówca powiedział też o dużym obciążeniu w związku z autostradą przez modernizację drogi Kościelnej. 

Poinformował, że na sesjach Rady Powiatu nie są omawiane te sprawy ponieważ każdy wie jak wszystko 

powinno wyglądać w tych kwestiach i że zdaje sobie sprawę, że w pierwszej kolejności powinna  

być zrobiona ulica Kościelna, Desno, Krzewina i Chobot do drogi 637. Radny powiedział, że podstawą 

jest w tej sprawie przede wszystkim ograniczenie ruchu w Halinowie. Na koniec wypowiedzi 

poinformował, że jeżeli w Krzewinie będzie wykonana kanalizacja oraz media to wtedy Rada Powiatu 

stanie na wysokości zadania i drogę wykona.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godz. 1430
 ogłosił przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 1435.  

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2021-2033 – Druk Nr 380 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminny Halinów na 2021 rok – Druk Nr 381 

Projekty uchwał omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń.  

Radny Pan Dawid Wojda powiedział, że połączone komisje Rady Miejskiej w Halinowie zaopiniowały 

oba projekty uchwał pozytywnie.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów  

na lata 2021-2033 – Druk Nr 380 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Radni Pan Bogdan Janczarek oraz Pani Edyta Woźniakowska.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminny Halinów na 2021 rok  

– Druk Nr 381 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Radni Pan Bogdan Janczarek oraz Pani Edyta Woźniakowska. 
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9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Halinów na lata 2022-2033  – Druk Nr 382 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2022 rok  – Druk Nr 383 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń.  

Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2022 rok 

został przedstawiony w formie prezentacji multimedialnej.3  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski dodał do wypowiedzi swojej przedmówczyni, że budżet  

na 2022 rok jest dość trudnym budżetem jeżeli chodzi o spięcie go i prawdopodobnie będzie trudny  

w kwestii realizacji. Burmistrz Halinowa powiedział także, że jest to również jeden z najambitniejszych 

budżetów dla Gminy Halinów w ostatnich latach. Trzeba było wygenerować środki na wkład własny  

oraz na bardzo duże inwestycje, które w aż tak dużym zakresie nie były wcześniej planowane, a na pewno 

nie w jednym roku. Jedną z tych inwestycji jest dołożenie środków do budowy drogi powiatowej,  

co nie było planowane. Są to środki, które tak naprawdę będą mogły zostać w budżecie Gminy, natomiast 

żeby to zrealizować, aby Powiat tej inwestycji nie odrzucił lub nie podzielił na etapy, trzeba te środki 

dołożyć. Burmistrz Halinowa poinformował o dofinansowaniu z ELFIL-u na budowę przedszkola  

w Hipolitowie oraz na budowę żłobka w Długiej Szlacheckiej. Dodał, iż są to bardzo ważne inwestycje  

dla Gminy Halinów natomiast środki, które Gmina otrzymała nie wystarczą na realizację tych inwestycji, 

dlatego konieczne jest dołożenie środków o ponad połowę. Sumując niniejsze trzy inwestycje wychodzi 

prawie 10 000 000 zł w budżecie, które doszło „nieplanowo”, co powoduje zwiększenie procentu 

zadłużenia. Burmistrz Halinowa powiedział też, że dochody budżetu spadły dlatego, że do tej pory gminy 

wypłacały mieszkańcom „Program 500+” uczestnicząc w procesie jako pośrednik, natomiast teraz będzie 

to robione tylko do maja 2022 roku, a potem te środki ma wypłacać już ZUS, tak więc ten cały transfer 

środków finansowych nie będzie przechodził przez gminy w związku z czym, dochody budżetowe przez 

to będą mniejsze, a procent zadłużenia będzie wyglądał nieco gorzej. Mówca powiedział, że uważa,  

iż przy tak dużych inwestycjach zadłużenie w wysokości 42% jest dopuszczalne i nadal pozwala zachować 

dużą rezerwę gdyby jeszcze pojawiła się potrzeba na dodatkowe środki na wkład własny. Poinformował 

także, iż w planach na początku przyszłego roku jest wystąpienie o środki rządowe na pokrycie 

przynajmniej części wkładów własnych na budowę przedszkola w Hipolitowie i na budowę żłobka  

w Długiej Szlacheckiej. Jeżeli to uda się zrealizować, to pozwoli na zmniejszenie deficytu budżetowego  

w przyszłym roku. Burmistrz Halinowa następnie wymienił inwestycje, które będą zrealizowane  

w różnych częściach Gminy Halinów m.in.: inwestycje, które zostały wymienione wcześniej oraz kolejna 

duża inwestycja jaką jest budowa drogi od Józefina do Sulejówka po drugiej stronie torów, modernizacja 

oraz poprawa infrastruktury drogowej, modernizacja sali gimnastycznej w Halinowie, dalsze inwestycje  

w zakresie poprawy gospodarki ściekowej, a także wodociągi, dokończenie wykonania ostatniego etapu 

rewitalizacji Domu Kultury w postaci utworzenia parku wokół niego oraz modernizacja boiska  

w Michałowie. Dodał także, że uważa, iż ogół mieszkańców będzie zadowolony z realizacji wyżej 

wymienionych inwestycji oraz, że są to inwestycje bardzo pożyteczne. Burmistrz Halinowa zwrócił się  

do Radnych Gminy Halinów, wskazując na fakt dochodów budżetowych, które z roku na rok rosną  

w ramach PIT i CIT, a także w ramach podatku od nieruchomości. Powiedział też, że dużo zależy również 

od dynamiki prac nad miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego. Mówca poinformował,  

iż jest w planach na przyszły rok chociaż w części te prace zakończyć i to także będzie generowało  

w kolejnych latach budżetowych, czy też będzie miało wpływ na wieloletnią prognozę finansową,  

aby zwiększyć dochody z tytułu podatku od nieruchomości. Natomiast fakt, iż z roku na rok zwiększa się 

udział w PIT jest związany z tym, że napływa na mieszkańców, których jest coraz więcej. Burmistrz 

Halinowa przy okazji zachęcił mieszkańców, aby zameldowali się na terenie Gminy Halinów i tutaj płacili 

podatki, wypełniając deklarację PIT aby wpisywali Gminę Halinów jako miejsce zamieszkania, ponieważ 

przynosi to zadowalające efekty w postaci wzrostu dochodów z tytułu PIT. Jeżeli zaś chodzi o podatek  

od nieruchomości, wynosi on 13 100 000 zł. Mówca oznajmił, iż są tutaj pewne rezerwy i myśli,  

iż w kolejnych latach praca głównie będzie polegać na zwiększeniu dochodów budżetowych. 

                                                 
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 grudnia 2021 roku. 



14 

 

Podsumowując, Burmistrz Halinowa powiedział, iż jest zadowolony z niniejszego projektu budżetu  

oraz zwrócił się do Rady Miejskiej w Halinowie z prośbą o poparcie tego budżetu deklarując, iż wspólnie 

z pracownikami Urzędu Miejskiego w Halinowie oraz jednostkami podległymi dołoży wszelkich starań, 

aby niniejszy budżet jak najlepiej zrealizować, dodał też, że może wystąpić w trakcie roku sytuacja,  

w której pojawi się coś dodatkowego do budżetu ponieważ, będą nabory w ramach Polskiego Ładu, 

środków Unijnych oraz być może będą jeszcze jakieś inne środki rządowe do dyspozycji, dzięki którym 

uda się zrealizować inne inwestycje, które są w planach jak np.: projektowanie szkoły w Wielgolesie 

Brzezińskim, modernizacja istniejących placówek oświatowych, stworzenie centrum sportowego  

w Gminie Halinów oraz stworzenie cmentarza komunalnego. Na koniec wypowiedzi Burmistrz Halinowa 

powiedział, że w przyszłym roku budżet prawdopodobnie będzie jeszcze dynamiczny, elastyczny i będzie 

się zmieniał, jednak na dzień dzisiejszy jest to projekt optymalny.   

Radny Pan Dawid Wojda odczytał uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Warszawie z dnia 14 grudnia 2021 r. w sprawie wydania pozytywnych opinii o: 

 przedłożonym przez Burmistrza Halinowa projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2022-2033 4; 

 przedłożonym przez Burmistrza Halinowa projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok; 

 możliwości sfinansowania planowanego deficytu na 2022 rok 5. 

Następnie, jako Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska przeczytał 

opinię 6 Komisji dotyczącą projektu budżetu Gminy Halinów na 2022 rok, która była pozytywna.  

W dalszej części swojej wypowiedzi mówca powiedział, iż w ostatnim czasie można zaobserwować jak 

rozwija się Polska, a także jak rozwija się Gmina Halinów. Radny dodał, że jesteśmy częścią wielkiej 

narodowej społeczności, co jest w jego opinii bardzo istotne dla mieszkańców, którzy żyją na terenie 

gminy Halinów od pokoleń, tak jak sam mówca i obserwują, że życie będzie coraz lepsze ponieważ,  

jako Gmina będziemy mieli lepsze możliwości tj. nowe drogi, nowe przedszkola i żłobki, dlatego uważa, 

iż przyszłość Gminy Halinów jest świetlana. Wspomniał też o położeniu Gminy, iż jest ono szczególne, 

gdyż znajduje się ona niedaleko od stolicy kraju, co powoduje, że wiele osób patrzy na jej teren  

z zainteresowaniem. Radny powiedział, że ostatnio Gmina Halinów ma także możliwości komunikacyjne, 

tzn. nową autostradę, remonty dróg, buduje się nowe drogi w Halinowie, które łączą z okolicznymi 

gminami. To powoduje, że coraz więcej ludzi patrzy na Gminę Halinów bardzo przychylnie, dzięki czemu 

chcą tutaj zamieszkać. Jednakże wiąże się to z wyzwaniami dla Gminy, tj. budowanie nowych szkół  

i przedszkoli. Radny wspomniał też o przeprowadzaniu się na teren gminy młodych ludzi, którzy chcą 

tutaj żyć, rozwijać się i zakładać rodziny. Powiedział, że myśli, iż dzięki pracy Burmistrza Halinowa Pana 

Adama Ciszkowskiego, Zastępcy Burmistrza Pana Adama Sekmistrza oraz pracy Urzędu Miejskiego  

w Halinowie, Gmina Halinów jest w stanie sprostać zobowiązaniom w stosunku do mieszkańców, dlatego 

za to należą im się serdeczne podziękowania. Na koniec Radny Pan Dawid Wojda podsumował,  

że powinniśmy się coraz bardziej rozwijać oraz dziękować osobom, które się do tego rozwoju przyczyniły.  

Radny Pan Marcin Sukiennik powiedział, że uważa, iż projekt budżetu jest dobrze zbilansowany.  

Ze swojej strony mówca podziękował Burmistrzowi Halinowa oraz Zastępcy Burmistrza Halinowa za to, 

że dali się przekonać do inwestycji, jaką jest budowa przedszkola w Hipolitowie. Według Radnego 

zarówno przedszkole w Hipolitowie, jak i żłobek w Długiej Szlacheckiej pozwolą znacznie odciążyć 

szkołę w Halinowie, a dzieci będą mogły bawić się i uczyć w dużo lepszych warunkach. W przekonaniu 

mówcy inwestycją, która w latach przyszłych urośnie do rangi najważniejszej będzie nowy cmentarz 

komunalny, dodał także, że uważa, iż należy z przygotowywaniem tej inwestycji znacznie przyspieszyć, 

ponieważ miejsc na cmentarzu parafialnym w tej chwili właściwie już nie ma, dlatego należy przyśpieszyć 

aby jak najszybciej ten cmentarz komunalny powstał.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odnosząc się do wypowiedzi 

Radnego Pana Dawida Wojdy powiedział, że podziękowania będą się należały po zrealizowaniu 

niniejszego budżetu, aczkolwiek na pewno należą się za odważne podejście do tego budżetu oraz za to,  

                                                 
4 Załącznik nr 4 do protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 grudnia 2021 roku. 
5 Załącznik nr 5 do protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 grudnia 2021 roku. 
6 Załącznik nr 6 do protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 grudnia 2021 roku. 
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że nie jest to budżet stagnacji, ale rozwoju mimo trudnej sytuacji. Wyraził również nadzieję, że tak jak  

w bieżącym roku, drugie półrocze miło wszystkich zaskoczyło w postaci wielu środków zewnętrznych,  

tak ma nadzieję, że kolejny rok będzie takim rokiem, gdzie uda się pozyskać dodatkowe środki  

i również niektóre wskaźniki zmienić na bardziej korzystne. Podsumowując Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie powiedział, że tak jak wspominał wcześniej, podziękowania będą się należały  

po realizacji. Dodał też, że budżet jest ambitny i rozwojowy. Przewodniczący Rady wspomniał jeszcze  

o zadaniu do wykonania, jakim jest przetarg na zagospodarowanie odpadów i wyraził nadzieję, że Radni 

Rady Miejskiej w Halinowie wraz z Burmistrzem Halinowa Panem Adamem Ciszkowskim, będą w stanie 

zająć się wspólnie niniejszą sprawą, ponieważ tego wymagają mieszkańcy.  

Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński sprawdził quorum w liczbie 12 radnych (nieobecni radni: Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta 

Woźniakowska i Pan Przemysław Jeznach).  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 

2022-2033  – Druk Nr 382 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania Radni: Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska i Pan 

Przemysław Jeznach.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2022 rok – Druk 

Nr 383 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.   

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania Radni: Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska i Pan 

Przemysław Jeznach.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zwrócił się do Skarbnika 

Halinowa Pani Anety Leleń oraz Burmistrza Halinowa Pana Adama Ciszkowskiego mówiąc, że czeka ich 

ciężka praca. Powiedział również, że liczy na umiejętności, które pokazują od kilku lat w postaci 

pozyskiwania środków, a także realizacji poprzednich budżetów. Podsumowując, pogratulował Zarządowi 

Gminy i życzył spokojnej pracy przy realizacji budżetu.  

Obecni na sali pogratulowali Zarządowi brawami.  

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza  – Druk Nr 390 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński.  

Radny Pan Marcin Sukiennik zadał dwa pytania:  

 jaka dokładnie będzie skala procentowa podwyżki?  

 czy dla innych pracowników Urzędu Miejskiego w Halinowie i jednostek organizacyjnych też jest 

w przyszłym roku przewidziana podwyżka? Jeśli tak, to jaki procent?  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odpowiedział, że właśnie Rada 

Miejska w Halinowie podjęła uchwałę budżetową, w której są przeznaczone środki na wynagrodzenie  

dla pracowników. Odnośnie dokładnego procentu podwyżki dla Burmistrza Halinowa powiedział,  
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że nie odpowie teraz na to pytanie, ponieważ nie ma takich szczegółowych informacji na ten moment. 

Wracając do tematu wynagrodzeń pracowników stwierdził, iż nie jest to temat do dyskusji w tej chwili, 

ponieważ jeżeli chodzi o kwestię ustalania wynagrodzeń pracowników oraz realizację budżetu w zakresie 

wynagrodzeń odpowiedzialny za to jest burmistrz. Odnośnie wynagrodzenia burmistrza Przewodniczący 

poinformował, że wynagrodzenie zasadnicze, które dzisiaj jest proponowane Burmistrzowi Halinowa jest 

w wysokości 10 430 zł brutto, dodatek funkcyjny wynosi 3 450 zł brutto, dodatek specjalny wynosi 30% 

wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. Dodatkowo burmistrzowi przysługuje również 

dodatek za wieloletnią pracę, tak jak każdemu pracownikowi administracji samorządu. Wracając  

do kwestii pracowników, zapytał czy Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń jest upoważniona do mówienia 

o tej sprawie?   

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz powiedział, że wynagrodzenia pracowników nie są 

przedmiotem tych obrad, natomiast budżet został przyjęty, więc będzie to decyzją burmistrza i będzie ona 

wynikać także z realizacji dochodów budżetu. 

Radny Pan Marcin Sukiennik poprosił o przedstawienie różnicy w sprawie wynagrodzenia burmistrza 

jeżeli nie procentowo to kwotowo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odpowiedział, że w związku  

z tym, że nie ma dokładnej kwoty dodatku funkcyjnego burmistrza nie jest w stanie podać w tej chwili 

takiej informacji. Dodał też, że jeżeli radny wymaga takiej odpowiedzi to różnicę kwotowo przygotuje,  

ale po sesji ponieważ na tą chwilę nie jest w stanie nawet znaleźć poprzedniej uchwały w tej sprawie,  

a także na sali nie ma pracownika kadr, który mógłby udzielić bardziej szczegółowych informacji.  

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz powiedział, że należy brać pod uwagę fakt, iż jest to kwota 

brutto. Kwota netto jest różna od kwoty brutto więc kwoty dla burmistrza czy zarządu są różne w różnych 

miesiącach roku. Na koniec Zastępca Burmistrza Halinowa powiedział, iż te różnice są znaczne.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zasugerował Radnemu Panu 

Marcinowi Sukiennikowi, żeby sprawdził na własną rękę jaka dokładnie była kwota w poprzedniej 

uchwale dotyczącej wynagrodzenia burmistrza. Dodał też, że na pierwszej sesji w obecnej kadencji zostało 

przyjęte przez Radę Miejską w Halinowie wynagrodzenie dla burmistrza i tam jest wpisana dokładna 

kwota. Podsumowując, Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie powiedział, że przedstawił takie 

wynagrodzenie jakie jest proponowane i w pełni potwierdza i podtrzymuje uzasadnienie tego 

wynagrodzenia.  

Radny Powiatowy Pan Ireneusz Piasecki powiedział, że podwyższenie wynagrodzenia Burmistrza  

to żadna nowość, ponieważ informowali o tym nawet w telewizji, że jest kwota brutto oceniona  

dla wszystkich, także nie ma różnicy, czy będzie to złotówka mniej, czy więcej. Zasugerował też,  

że nie widzi sensu dalszej dyskusji na niniejszy temat.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że nie jest w stanie 

powiedzieć jak obecne wynagrodzenie będzie się różniło od poprzedniego, które obowiązywało do tej 

pory, ponieważ są także zmiany spowodowane Polskim Ładem. Dodał też, że jeżeli sprawdzi po sesji to na 

najbliższej sesji, czy komisji może taką informację przedstawić żeby było oficjalnie, ponieważ domyśla 

się, że chodzi o to aby z ust Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie wybrzmiało jak procentowo 

wzrosło wynagrodzenie Burmistrza. Dodał również, że nie boi się tego powiedzieć, dlatego przekaże taką 

informację Radnemu Panu Marcinowi Sukiennikowi do mikrofonu oraz na nagraniu tak, żeby można było 

to udostępnić w Internecie. Na koniec swojej wypowiedzi zapewnił, że wyliczy jak dokładnie wygląda  

to wynagrodzenie procentowo na dzień 22 grudnia 2021 roku, ponieważ może się to później zmienić, 

np. wysługa lat.  

Radny Pan Marcin Sukiennik powiedział, że nie krytykuje podniesienia wynagrodzenia, natomiast 

oczekiwał, że będzie porównanie, o ile dokładnie to wynagrodzenie urośnie. Dodał, iż nie jest  

za odrzuceniem podwyżki, natomiast radnego przeraża wysokość kwoty wynagrodzenia, ponieważ tak jak 

widzi będzie to spory procent, natomiast uważa, że jest to wina ustawodawcy, że w czasach, gdzie jest 

wysoka inflacja zdecydowano się, żeby zobligować rady do podniesienia pensji wójtów, burmistrzów  

i prezydentów. Podsumowując swoją wypowiedź, mówca powtórzył, iż nie jest przeciwnikiem 

podnoszenia pensji, jednak nie w takim procencie.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że ustawodawca 

dał radnym narzędzie w postaci wstrzymywania się od głosowania lub bycia przeciw uchwale.  

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz cytując ustawę o zmianie ustawy o wynagrodzeniach osób 

zajmujących kierownicze stanowiska, co zostało uchwalone 17 września 2021 roku powiedział,  

że wynagrodzenie nie może być niższe zgodnie z ustawą niż 80% wynagrodzenia osób z wyboru, czyli 

około 16 000 zł brutto. Dodał także, iż jest to minimalna kwota, która musi być uchwalona dla wszystkich 

wójtów, burmistrzów, prezydentów, w zależności od liczebności miasta.   

Radny Pan Dawid Wojda powiedział, że jego zdaniem gdyby ustawodawca nie wprowadził tych zmian,  

z których dzisiaj korzystamy to w bardzo niedługim czasie mogłoby się okazać, że w Polsce zabrakłoby 

wójtów i burmistrzów, ponieważ nikt nie chciałby za takie pieniądze pracować.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przypomniał, że jest to projekt 

uchwały grupy radnych, na który Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski nie nalegał. Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Halinowie dodał też, że jako radni byli zobligowani do przyjęcia takiej uchwały i można 

było ją przyjąć w formie „ABCD”, jednakże grupa radnych, która wniosła niniejszy projekt zadecydowała, 

że taka powinna być forma wynagrodzenia dla Burmistrza i bierze za to odpowiedzialność, natomiast 

zarówno praca Rady, jak i Burmistrza Halinowa podlega ocenie wyborców. Mówca powiedział także,  

że jeżeli dobrze pójdzie to w 2023 roku taka ocena będzie. Dodał też, że można to krytykować tak jak 

niektórzy krytykowali sprawę obniżeń wynagrodzeń, teraz natomiast krytykują, że wynagrodzenia zostały 

podniesione. Przewodniczący na koniec powiedział, że należy się kierować własnym rozumem, a nie tym, 

co mówią siedzący z tyłu przysłowiowi suflerzy.   

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza  – Druk Nr 390 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania Radni: Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska i Pan 

Przemysław Jeznach.  

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej Powiatowi Mińskiemu na realizację zadania dotyczącego 

dofinansowania przez Gminę Halinów etatów w prowadzonym przez Powiat Miński Referacie 

Wydziału Komunikacji i Transportu Drogowego w Sulejówku  – Druk Nr 384 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, czy projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie na ostatniej komisji, na co dostał odpowiedź twierdzącą.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Powiatowi Mińskiemu na realizację zadania dotyczącego dofinansowania przez Gminę Halinów etatów  

w prowadzonym przez Powiat Miński Referacie Wydziału Komunikacji i Transportu Drogowego  

w Sulejówku  – Druk Nr 384 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

 



18 

 

Nieobecni podczas głosowania Radni: Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska, Pan 

Przemysław Jeznach i Pan Dawid Wojda.  

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie  

do Zakładu Komunalnego w Halinowie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością wkładu 

niepieniężnego – Druk Nr 385 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez połączone komisje. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do Zakładu Komunalnego  

w Halinowie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością wkładu niepieniężnego – Druk Nr 385 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania Radni: Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska, Pan 

Przemysław Jeznach i Pan Dawid Wojda.  

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Planu 

Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla 

Gminy Halinów w latach 2021-2026” – Druk Nr 386 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez połączone komisje. 

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz dopowiedział, że wartość inwestycji samej spółki w tym 

planie wynosi ponad 5 000 000 zł z inwestycjami Gminy ujętymi, co daje ponad 9 500 000 zł.  

Nie było głosów w dyskusji.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla Gminy Halinów w latach 2021-2026” – Druk 

Nr 386 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania Radni: Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska, Pan 

Przemysław Jeznach i Pan Dawid Wojda. 

Z powodu problemów technicznych w głosowaniu nie wziął udziału Radny Pan Przemysław Mirosz.  

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina 

Halinów w rejonie ulic: Księcia Janusza i Bitwy Warszawskiej 1920r.  – Druk Nr 387  

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz. 
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Radny Pan Dawid Wojda powiedział, że połączone komisje Rady Miejskiej w Halinowie zaopiniowały 

projekt uchwały pozytywnie, dodał także, że wszystkie projekty, które będą dzisiaj głosowane na sesji 

zostały zaopiniowane pozytywnie przez komisje.  

Radny Pan Jan Papis powiedział, że plan zagospodarowania przestrzennego dotyczy jego miejscowości 

dlatego prosi o przyjęcie projektu uchwały jednogłośnie. Dodał, że bardzo się cieszy, że udało się ten teren 

nabyć, a następie poinformował, iż jest to prawie 3,5 hektara w centrum gminnych miejscowości, które  

w ostatnim czasie się rozwijają bardzo dynamicznie. Powiedział także, że te 3,5 hektara pod cele usług 

publicznych to jest „coś”, ponieważ nie każda miejscowość ma chociażby mały teren pod usługi 

publiczne. Jeżeli w przyszłości uda się tam wybudować jakiś obiekt oświatowy, to byłoby bardzo dobrze, 

natomiast jeżeli nie udałoby się to i tak Gmina nie będzie stratna.  

Radny Pan Dawid Wojda powiedział, że należy nadmienić, iż na prośbę Burmistrza Halinowa Pana 

Adama Ciszkowskiego Rada Miejska w Halinowie wyraziła pełne poparcie dla Burmistrza Halinowa  

w kwestii negocjacji i nabycia tego gruntu, a także wyraża takie samo poparcie w kwestii nabycia 

następnych gruntów, które także będą niezbędne do zrealizowania tego zamierzenia.   

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz powiedział, że jest opracowana koncepcja dla tego terenu  

i powstania na nim obiektu oświatowego, tak jak powiedział Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski 

trwają rozmowy na temat modelu finansowego i ten model finansowy jak się okazuje jest coraz bliżej. 

Powstanie obiektu w tamtym miejscu, zmieni centrum Cisia i Wielgolasu Brzezińskiego, ponieważ będzie 

to całkiem inne otoczenie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił o przystąpienie  

do głosowania załączników do omawianego projektu uchwały. Wszystkie załączniki zostały przyjęte 

jednogłośnie. W głosowaniu brało udział 12 radnych. Nieobecni podczas głosowania radni: Pan Bogdan 

Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska i Pan Przemysław Jeznach. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów w rejonie ulic: Księcia Janusza 

i Bitwy Warszawskiej 1920r.  – Druk Nr 387  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania Radni: Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska i Pan 

Przemysław Jeznach.  

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  

od opłat i trybu ich pobierania oraz w sprawie zasad zwrotu wydatków za niektóre 

świadczenia z pomocy społecznej będące w zakresie zadań własnych gminy – Druk Nr 388 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek.  

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz poinformował o autopoprawce do niniejszego projektu 

uchwały. Zgłosił, iż do poprawy są dwa błędy w tytule, które trzeba poprawić.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, czy projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie na ostatniej komisji, na co dostał odpowiedź twierdzącą. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 
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od opłat i trybu ich pobierania oraz w sprawie zasad zwrotu wydatków za niektóre świadczenia z pomocy 

społecznej będące w zakresie zadań własnych gminy – Druk Nr 388  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Radni Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska i Pan 

Przemysław Jeznach.  

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 r. – Druk Nr 389 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek.  

Radny Pan Dawid Wojda powiedział, że połączone komisje Rady Miejskiej w Halinowie zaopiniowały 

projekt uchwały pozytywnie.  

Radna Pani Anna Ludwiniak zadała pytanie odnośnie kwoty w wysokości 255 000 zł o której mówił 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek, natomiast w projekcie uchwały jest napisana kwota w wysokości 

225 000 zł.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek powiedział, że tak jak jest napisane w projekcie uchwały jest 

prawidłowo i przeprosił za błąd.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r.  – Druk Nr 389 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania Radni: Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska i Pan 

Przemysław Jeznach.  

18. Przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 czerwca 

2021 roku 

Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

29 czerwca 2021 roku 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania Radni: Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska i Pan 

Przemysław Jeznach.  
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19. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

26 sierpnia 2021 roku 

Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

26 sierpnia 2021 roku 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Radni Pan Bogdan Janczarek, Pani Edyta Woźniakowska i Pan 

Przemysław Jeznach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przed zamknięciem obrad sesji, 

złożył serdeczne życzenia w imieniu Radnych Rady Miejskiej w Halinowie oraz samorządu Gminy 

Halinów z okazji Świąt Bożego Narodzenia oraz nadchodzącego Nowego Roku 2022.  

20. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 22 grudnia 2021 roku o godz. 1551 zamknął obrady XL sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Marcin Pietrusiński 

 
 

Protokół sporządziła: 

/-/ Balbina Pawlikowska 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 grudnia 2021 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 grudnia 2021 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XL sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 22 grudnia 2021 roku. 

3. Załącznik nr 3 – prezentacja multimedialna dotycząca uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2022 rok. 

4. Załącznik nr 4 – uchwała nr 3.h./339/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Warszawie z dnia 14 grudnia 2021 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Miasta Halinów o projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2033.  

5. Załącznik nr 5 – uchwała nr 3.c./344/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Warszawie z dnia 14 grudnia 2021 roku w sprawie: 1) opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 

Halinów projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok; 2) opinii o możliwości sfinansowania planowanego 

deficytu na 2022 rok.  

6. Załącznik nr 6 – opinia projektu budżetu Gminy Halinów na rok 2022 z dnia 2 grudnia 2021 roku. 

                                                 
1 Załączniki dostępne w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


